



Offer Terms & Conditions

- Mastercard World cardholders get a discount of 40 AED on spends of 250 AED or more, using promo code MA40.
- Mastercard World Elite cardholders get a discount of 60 AED on spends of 300 AED or more, using promo code MA60.
- This offer is only valid on Carrefour UAE website / app.
- The discount is limited to one transaction per customer every month, on products sold and fulfilled by Carrefour using locally issued eligible Mastercard cards.
- This is a limited-time period offer between 1st October 2023 and 30th September 2024.
- Apple Pay transactions are not eligible for this promotion.
- This offer cannot be combined with vouchers, coupon codes or SHARE points.
- Purchase reversals, refunds, and transactions disputed by the customer are excluded from this offer.
- This promotion is not available to any customers who are considered wholesalers.
- Please file all complaints and queries on your orders within 5 days after the campaign ends.
- Majid Al Futtaim Hypermarkets L.L.C. shall not be liable to you if you suffer any financial loss or damage from our refusal to allow you to take part in the promotion or our withdrawal of the promotion or any failure or inability by you to use the promotion for any reason.
- Offer is provided by Mastercard. Citibank is not liable for any loss or inconvenience incurred by the cardholder due to operational / fulfilment issues or otherwise by 3rd parties.

These terms and any disputes or claims arising out of, or in connection with, its subject matter or formation (including non-contractual disputes or claims) are governed by and construed in accordance with the law of the United Arab Emirates.

شروط وأحكام العرض

- يحصل حاملوا بطاقات ماستركارد وورلد على خصم بقيمة 40 درهمًا إماراتيًا عند إنفاق 250 درهمًا إماراتيًا أو أكثر، باستخدام الرمز الترويجي "MA40"
- يحصل حاملو بطاقات ماستركارد وورلد إيليت على خصم 60 درهم عند إنفاق 300 درهم أو أكثر باستخدام الرمز الترويجي MA60.
- هذا العرض ساري فقط على موقع / تطبيق كارفور الإمارات العربية المتحدة
- يسري الخصم على معاملة واحدة لكل عميل شهرياً، ويشمل المنتجات التي يتم بيعها وشحنها من قبل كارفور، عند استخدام بطاقات ماستر المؤهلة. العرض لفترة محدودة بين 1 أكتوبر 2023 و30 سبتمبر 2024.



- معاملات Apple Pay غير مؤهلة لهذا العرض الترويجي.
 - لا يمكن الجمع بين هذا العرض وأي قسائم أو رموز خصم أو نقاط شير.
 - يتم استبعاد عمليات إلغاء الشراء والمبالغ المستردة والمعاملات المتنازع عليها من قبل العميل من هذا العرض.
 - هذا العرض غير متاح لأي عملاء من تجار الجملة.
 - يرجى تقديم جميع الشكاوى والاستفسارات بشأن طلباتك في غضون 5 أيام بعد انتهاء الحملة.
 - لن تكون شركة ماجد الفطيم هايبر ماركت تجاهك إذا تعرضت لأي خسارة أو ضرر مالي من رفضنا السماح لك بالمشاركة في العرض الترويجي أو انسحابنا من العرض الترويجي أو أي فشل أو عدم قدرتك على استخدام العرض الترويجي لأي سبب من الأسباب.
 - العرض مقدم من ماستركارد. سيتى بنك غير مسؤول عن أي خسارة أو إزعاج يتحمله حامل البطاقة بسبب مشكلات التشغيل/الاستيفاء أو غيرها من المشكلات التي قد تحدث من قبل أطراف أخرى.
- تخضع هذه الشروط وأي نزاعات أو مطالبات تنشأ عن أو فيما يتعلق بموضوعها أو تشكيلا (بما في ذلك النزاعات أو المطالبات غير التعاقدية) لقانون دولة الإمارات العربية المتحدة ويتم تفسيرها وفقاً لها.